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Nazywam się Malina Świć. Jestem lekarzem i  nauczycielem 

akademickim, kończę specjalizację z genetyki klinicznej.  

Apeluję do Parlamentarzystów o odrzucenie wszystkich czterech projektów 

ustaw, zwiększających prawną dopuszczalność aborcji. Mam obecnie 34 lata i 

zespół Turnera - jeden z  możliwych do stwierdzenia prenatalnie zespołów 

wad wrodzonych. Podobne osoby nie otrzymują szansy urodzenia się, nauki, 

zbierania doświadczeń, nawiązywania relacji...  

Sama jestem dowodem, że z wadami genetycznymi można żyć, pracować, 

przyjaźnić się z innymi ludźmi, rozwijać zainteresowania czy podróżować. Nie 

zgadzam się z możliwością zabijania dzieci przed urodzeniem, w 

szczególności chorych i niepełnosprawnych.  

Uważam, że także one są dla społeczeństwa ważne, ubogacają je. Dziwi mnie, 

że w demokratycznym państwie, te same środowiska, które tolerancję mają na 

sztandarach, proponują eliminację ludzi słabszych, odmiennych, w majestacie 

prawa...  

Niepełnosprawni, chorzy, niesamodzielni powinni być otaczani opieką i troską, 

a  nie zabijani. Od cierpienia, choroby, a także śmierci nie da się uciec, tak 

dyskretnie i po cichu  usunąć chorego wraz z chorobą... choć obecnie są to 

bardzo niepopularne tematy. 

Występuję tu w obronie nienarodzonych jeszcze ludzi także jako lekarz.  

Nie mogę pogodzić mojej profesji i etyki zawodowej z koniecznością 

współudziału w zabijaniu pacjentów. Osoby z wadami wrodzonymi i 

chorobami uwarunkowanymi genetycznie są moimi pacjentami.  

Przekonałam się jak wielkim wsparciem mogę być dla matek oczekujących 

dziecka z wadą wrodzoną jako lekarz z Zespołem Turnera.  

Wzywam Posłów do odrzucenia aktów prawnych, które miałyby zalegalizować 

i ułatwiać możliwość eugenicznego usuwania z naszego narodu tych, którzy 

potrzebują opieki i którzy sami nie mogą się bronić... 

 

Dziękuję za głos. 

 


